



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 08-03-2021 09:49:35 AM Subject: Reducing capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيمياوية الوسيطة التاريخ: AM 09:49:35 2021-03-08 الموضوع: تخفيض رأس مال الشركة</p>
<p>Date: 07/03/2021 Number: 03/046/2021</p> <p>Gentlemen, the Securities Commission ,, Respected Amman Stock Exchange ,, Disclosure Department Issuance Department</p> <p>Reducing the company's capital</p> <p>We attach to you the approval of His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on (2/25/2021) on the decision of the General Assembly taken in the extraordinary meeting on 4/10/2020, which includes: - Reducing the company's capital by an amount of 4 million dinars by extinguishing part of the retained losses that appeared in the financial statements 12/31/2019, so that the new capital becomes 3 million dinars Reducing the number of board members from 7 to 5 members. Therefore, we ask you to initiate the legal procedures.</p> <p>Accept my respect ,,</p> <p>Chief Executive Officer Dr. Tayseer Moussa Amer</p>	<p>التاريخ: 2021/03/07 الرقم: 03/046/2021</p> <p>السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين ,, السادة بورصة عمان المحترمين ,, دائرة الاصدار دائرة الافصاح ت حية وبعد ,,</p> <p>نرفق لكم موافقة معالي وزير الصناعة والتجارة والتأمين بتاريخ (2021/02/25) على قرار الهيئة العامة المتخذ في الاجتماع الغير عادي بتاريخ (2021/10/4) والذي يتضمن : - تخفيض رأس مال الشركة مبلغ 4 مليون دينار وذلك باطفاء جزء من الخسائر المدورة والتي ظهرت في القوائم المالية 2019/12/31 ليصبح رأس المال الجديد مبلغ 3 مليون دينار . - تخفيض عدد اعضاء مجلس الادارة من 7 اعضاء الى 5 اعضاء .</p> <p>وعليه نرجو منكم المباشرة بالاجراءات القانونية واقبلوا فائق الاحترام ,,</p> <p>الرئيس التنفيذي د. تيسير موسى عامر</p>
<p>07-03-2021</p>	<p>07-03-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Manar Ekbarieh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Manar Ekbarieh</p>



Position: Secretary	المنصب: سكرتيرة
---------------------	-----------------